
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 31 OCTOMBRIE 2023 

Astăzi, 31 octombrie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul 
Buzau,  s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată conform 
prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei 
Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
210 din 25.10.2023. 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi 

se constată că din totalul de 13 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 12 

consilieri locali (conform art 137, alin 2, lit.c) din O.U.G.nr. 57/2019- dl. 

Putrezeanu Ciprian – Adrian – fiind invoit,  participand la o sedinta la ISJ Buzau ). 

  La şedinţă de astazi mai participă: primarul comunei – Chiru 

Marius-Viorel, viceprimarul comunei – Iorga Damian si secretarul general al 

comunei Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de domnul consilier Iorga Damian.  

In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general al comunei 
supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 29 septembrie 
2023. Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  consiliului 
local, să conteste conţinutul procesului-verbal şi să ceară menţionarea exactă a 
opiniilor exprimate în şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul procesului 
verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 

anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, supune spre aprobare procesul 
verbal mentionat anterior, respectiv, cel din data 29.09.2023 aprobat în 
unanimitate de către membrii Consiliului local prezenţi la şedinţă cu 12 voturi 
„pentru”, 0 voturi „abtineri” , 0 voturi voturi “impotriva”; 

 
Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 
31.10.2023, ordine de zi ce cuprinde : 

 
1.  Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local 

de venituri si cheltuieli al comunei Podgoria, pe luna octombrie 2023; 



                                                                                                   

 Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius - Viorel 

2. Proiect de hotarare privind constatarea aprobarea actualizarii 

componentei Comisiei de specialitate pentru programe de dezvoltare 

economico-sociala, buget-finante, administrarea domeniului public si privat 

al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului, servicii si 

comert; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius – Viorel 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de Parteneriat intre 

Unitatea Administrativ Teritoriala Judetul Buzau si Unitatea Administrativ 

Teritoriala – comuna Podgoria, beneficiara a proiectului “Dotarea cu 

microbuze scolare verzi (electrice) pentru unitati de invatamant 

preuniversitar din judetul Buzau”, finantat in cadrul Planului National de 

Redresare si Rezilienta, componenta C15: Educatie, Reforma 6. Actualizarea 

cadrului legislativ pentru a asigura standarde ecologice de proiectare, 

constructie si dotare in sistemul de invatamant preuniversitar, Investitia 10. 

Dezvoltarea retelei de scoli verzi si achizitionarea de microbuze verzi; 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius – Viorel 

 4. Prooiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor econimici, a 

devizului general si a meoriului justificativ aferent abiectivului de investitie: 

“ CONTINUARE LUCRARI – SISTEM DE CANALIZARE MENAJERA IN 

LOCALITATEA PODGORIA, COMUNA PODGORIA, JUDET BUZAU” – obiectiv de 

interes local al comunei PODGORIA, finantat prin Programul National de 

Dezvoltare Locala – in forma reactualizata; 

   Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius – Viorel 

       
Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 12 (doisprezece) voturi 

pentru, 0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

 Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  domnul Primar al 
comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, spune, ca de un an de zile se ocupa de 
cele doua proiecte, respectiv, de infiintarea sistemului de apa in satul Plesesti  si  
reabilitarea drumului comunal DC 120. Informeaza, ca la data de 10.10.2023 a 
semnat aceste contracte de finantare. In raportul doamnei contabil sunt 
mentionate sumele pentru cele doua proiecte de investitii. In termen de o 
saptamana/10 zile, va intra in posesia proiectului tehnic. Daca vremea este buna, 
lucrarile vor incepe curand, daca nu, la primavara. Isi doreste sa primeasca 
finantarea, pentru că pe viitor nu se stie ce va fi. Arata, ca a inceput demersurile 
pentru licitatie cu o firma de specialitate. Asteapta sa vada cine va castiga licitatia, 
cu documentatia pentru proiecul tehnic si executia, pentru a evita orice fel de 

divergente intre proiectant si executant. Spera ca cel putin proiectul de apa sa 
inceapa a fi implementat pana la data de 31.12.2023. Daca timpul  si timpurile vor  
fi prielnice, va continua aceste lucrari. Mentioneaza,  ca a promis  si a reusit sa 
concretizeze incheierea contractelor pentru aceste  doua obiective de investitie. In 
ceea ce  priveste canalizarea, informeaza, ca a fost la Bucuresti, la M.D.L.P.A., a 
facut demersuri dar inca nu a rezolvat total situatia. Referitor la aceasta lucrare, 
precizeaza ca a cerut finantare penru tot drumul comunal, dar nu i s-a acceptat. 
Arata, ca este bine sa primeasca fonduri si pentru bransamente. I s-a parut logic sa 
faca intai canalizarea si apoi reabilitarea drumul comunal. Constata, ca din 
nefericire, pe romani ii intereseaza infrastructura, asfaltul, nu celelalte prioritati, 
apa, canalizare, utilitati. S-a facut un calcul si se ajunge la 1700 lei/ bransament. 



                                                                                                   

Considera, ca   apa este importanta pentru toata lumea, insa nu este totul atat de 
usor – referindu-ne la implementare . Spera sa nu se acutizeze aceasta criza 
financiara .  

 Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, intreaba, daca in proiectul de 
canalizare intra si bransarile. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca 
bransarea se va face pana la limita proprietatii, iar oamenii vor trage racordurile in 
curte. Completeaza, ca pentru a se invata oamenii cu evolutia timpurilor, in prima 
faza, va lasa un pret mic, foarte mic. Toata lumea ar trebui sa fie constienta ca este 
un efort foarte mare si nu avem beneficii. In viitor, va trebui sa se angajeze cel 
putin un paznic la statia de epurare sau Consiliul Local sa dea apa si canalul la 
Apa Nova. Stie ca peste tot sunt probleme la apa, nu doar la nivelul comunei 
Podgoria. Ar trebui sa avem apa buna la Plesesti, zona intre fantani fiind foarte 
buna. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, apreciaza ca 
efortul depus - nu a fost in zadar. Stie ca proiecte au fost propuse mai multe. Dupa 

programul PNRR 2 – Anghel Saligny, partidul PNL, doar a promis, dar  nu a 
acordat  sume. Tinand cont de pandemia de Covid, Guvernul a indatorat tara 
noastra astfel incat, trei generatii de acum inainte vor plati zeci de ani pentru 
vaccinuri, izolete etc. S-a batut pasul pe loc, s-a facut practic rocada. Sunt 
probleme cu proiectul privind  asfaltarea celor 10 km de ulite, care se afla in faza 
de proiect.Nu s-au alocat bani, pentru ca nu sunt. Dupa apa, canalizare, urmeaza 
alte si alte  investitii care sunt necesare a fi implementate.  Apa se va face. Pentru 
canalizare a trebuit sa facem demersuri, dar oamenii vor asfalt. Cinci ani dupa 
asfaltare nu se poate interveni la acest proiect. Patru, cinci proiecte s-au finantat. 
Este mult mai bine sa implementam proiectul privind apa, reabilitarea drumului 
DC 120 si apoi canalizarea. Il felicita pe domnul Primar ca s-a zbatut, nu a avut o 
firma, ca  s-a ocupat de tot. Poate unii oamenii sunt putin mai critici, dar trebuie 
spus ca responsabilitatile au fost impartite : dansul a ramas la Primarie si domnul 
Primar a mers in judet, la Bucuresti, la toate institutiile unde a fost necesar- 
pentru a se putea concretiza cumva implementarea acestor proiecte de investitie.  

 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, le spune 
domnilor consilieri, ca o firma de consultanta poate costa 100 000 lei. Arata ca a 
apelat la o cunostinta, care l-a ajutat sa introduca in sistem proiectele- si nu a mai 
fost suporta niciun cost. Este de parere, ca nu avea rost sa cheltuiasca sume 
pentru consultanta, decat doar atunci cand a fost neaparat nevoie. 

 Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, concluzioneaza, 
ca oricine vrea sa conteste, putem demonstra cu documente, dar si cu ordine de 
deplasare. Din nou il felicita de domnul Primar si ii ureaza succes. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, referitor la 
prezenta sa la Primarie, se gandeste daca va candida. Oamenii vor uita ca nu a fost 
prezent la Primarie, dar vor retine faptele si ceea ce se vede in teritoriu.  

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de 

venituri si cheltuieli al comunei podgoria, pe luna octombrie 2023 - fiind admis in 

forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 vot “abtineri” si 0 voturi “impotriva” . 

Nefiind discutii referitoare la cel de-al doilea punct aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot proiectul de hotarare privind constatarea aprobarea actualizarii 

componentei Comisiei de specialitate pentru programe de dezvoltare 



                                                                                                   

economico-sociala, buget-finante, administrarea domeniului public si privat al 

comunei, agricultura, gospodarie comunala, prohtectia mediului, servicii si comert- 

fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 vot “abtineri” si 0 voturi 

“impotriva” . 

In ceea ce priveste cel de-al treilea proiect de hotarare aflat pe ordinea de zi, 
domnul primar Chiru Marius- apreciaza ca este un proiect bun, cu toate ca 
oamenii nu au fost foarte incantati. Arata ca nu a invitat pe nimeni la festivitatea 
organiata la scoaola in perioada precedenta, in afara de doamna Gabi Stefan - care 
nu a putut veni. Apreciaza prezenta domnului  Gheorghe Adrian – care a  
participat. Era bine daca veneau si  cativa consilieri locali ai PSD. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian- prezent la 
aceasta activitate -mentioneaza ca a purtat discutii cu doamna Vergu si  i s-a 
spus, ca maxim 200 de persoane pot participa (atat prevede proiectul). 

 Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, informeaza, ca 
proiectul s-a derulat pe toata perioada verii. Mentioneaza, ca s-au desfasurat 

activitati si de catre copii si de catre profesori. Sunt multi care s-au implicat in 
aceasta  activitate in mod voluntar. Toti colegii de la scoala si personalul auxiliar 
au muncit. Orice parinte ar trebui sa fie incantat. In comunitate nu stie cat se 
vede, dar in toate activitatile a exi8sta suport / sutinere  . La fel e si cu acest 
proiect de hotarare, tinand cont ca e gratis. Mentioneaza, ca sunt lucruri pe care 
nu le vedem, vedem mai repede o gaura in asfalt decat o scoala renovata. Arata, ca 
doamna inspector general – prezenta la festivitatea ce a avut loc recent - a fost 
foarte incantata de modu in care sunt institutiile noastre de invatamant de  pe 
raza comunei Podgoria. Microbuzul ce se va achizitiona este 16 locuri. Precizeaza, 
ca nu vom mai da niciun leu. A purtat discutii cu domnul presedinte al Consiliului 
Jedetean, domnul Neagu, iar acesta a dus cuvantul nostru mai departe. 
Microbuzul scolar este al consiliului local, insa este dat scolii pentru a transporta 
copiii -desigur,  costurile le vom suporta din bugetul local. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, mentioneaza, ca 
un coleg din Consiliul local    a postat pe retelele de socializare ca activitatea a 
fost organizata de scoala, ceea ce este eronat, a fost organizata de scoala, Consiliul 
local si Primaria Podgoria. Ne-am implicat, am sprijinit si contribuit, nu suntem 
paria- asa cum deseori se transmite acest mesaj. 

 Fiind epuizate discutiile referitoare la cel de-al treilea punct aflat pe 

ordinea de zi, se supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea Acordului de 

Parteneriat intre Unitatea Administrativ Teritoriala Judetul Buzau si Unitatea 

Administrativ Teritoriala – comuna Podgoria, beneficiara a proiectului “Dotarea cu 

microbuze scolare verzi (electrice) pentru unitati de invatamant preuniversitar din 

judetul Buzau”, finantat in cadrul Planului National de Redresare si Rezilienta, 

componenta C15: Educatie, Reforma 6. Actualizarea cadrului legislativ pentru a 

asigura standarde ecologice de proiectare, constructie si dotare in sistemul de 

invatamant preuniversitar, Investitia 10. Dezvoltarea retelei de scoli verzi si 

achizitionarea de microbuze verzi- fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 

0 vot “abtineri” si 0 voturi “impotriva” . 

 Referitor la punctul 4 al ordinii e zi, domnul Primar al comunei Podgoria, 
Chiru Marius-Viorel, spune, ca a mai discutat si in sedintele trecute,  sa acopere 
costul lucrarilor referitoare la bransamente. Macar partial ar putea face reabilitarea 
drumului comunal  Dc Rm. Sarat –Oratia. Spera ca anul viitor sa se aprobe si 
proiectul  de investitie cu cei 10 km de ulite, pe care, pentru moment, l-a lasat in 
stand-by, dar il va pregati pentru noile axe. 



                                                                                                   

 Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, arata, ca primim o bila alba pentru ce 
s-a facut cu plombarea/repararea drumului comunal DC120-e  foarte bine, insa 
bila neagra, se primeste, pentru ca nu s-a facut pana acum. 

 Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca 
are scris cate tone s-au folosit, poate 14 – 15 tone, si ca pana la acest nu a platit 
niciun leu. Societatea   BeTron este cea care a facut aceasta lucrare, fara niciun 
cost, poate face o fapta buna. Spune, ca am primit acest ajutor -atunci cand s-a 
putut. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, ii raspunde, ca daca se voia, se putea 
face. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca 
si-a folosit cunostintele in interes profesional si nu personal si crede ca a gresit. 
Arata, ca se fac unele  cheltuieli – intr-un mod eronat. Da exemplul incendiului ce 
a avut loc saptamana trecuta.  Si astazi a fost un incendiu de vegetatie. 
Garanteaza, ca daca vom mai colecta frunze, se vor inmulti gunoaiele. S-a 
consumat o cantitate foarte mare de apa si a cheltuit bani de pomana.Apreciaza ca 

un mediu curat, va fi atunci cand omul va disparea. Propune sa puna  din nou 
tractorul in functiune si sa educam populatia. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la cel de-al patrulea punct aflat pe 

ordinea de zi, se supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea indicatorilor 

econimici, a devizului general si a meoriului justificativ aferent abiectivului de 

investitie: “ CONTINUARE LUCRARI – SISTEM DE CANALIZARE MENAJERA IN 

LOCALITATEA PODGORIA, COMUNA PODGORIA, JUDET BUZAU” – obiectiv de 

interes local al comunei PODGORIA, finantat prin Programul National de Dezvoltare 

Locala – in forma reactualizata- fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 

vot “abtineri” si 0 voturi “impotriva” . 

DIVERSE 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, arata, ca in 
viitorul apropiat se va veni cu un proiect de hotarare pentru a stabili un loc de 
depozitare a gunoiului vegetal. Arata, ca rampa aprobata prin hotararea de 
consiliu, situata pe partea dreapta a drumului ce duca catre Cotatcu,este  pentru 
deseurile inerte. Trebuie stabilite spatii pentru  biodeseuri si deseuri toxice. 
Decizia de a nu mai lua deseurile vegetale- a fost a domnului Primar. Pe viitor  
vom veni cu acest proiect de hotarare la nivelul satelor apartinatoare si evitam 
amenda astfel. Informeaza, ca in timpul incediului s-a sunat la Ministerul Mediului 
si s-a spus ca la UAT Podgoria este o poluare majora. Au venit cei de la Garda de 
Mediu Buzau, toata echipa, am facut verificari, nu s-a gasit cadrul legal, pentru ca 
acolo s-a dat foc la rampa de deseuri inerte. Cei de la APIA vor sanctiona 
proprietarii. Mentioneaza, ca nu am primit amenda, insa vor trebui adoptate aceste 
hotarari. 

 Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, informeaza ca sesizarea 

domnului Avramescu a fost publica. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii spune, ca nu 
i-a dat dreptul la cuvant- ca si presedinte de sedinta- si ca oamenii, in comuna il 
vorbesc foarte urat. In ceea ce il priveste pe domnul Avramescu, mentioneaza, ca 
acum 2 ani, drumul comunal era distrus maxim si ca el trebuia sa sprijine 
comuna, sa faciliteze primirea de fonduri, nu sa formuleze sesizari. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, este de parere, 
ca in loc sa fi cumparat izolete, mai bine cumpara buldoexcavator. In doua luni de 



                                                                                                   

zile, societatile  comerciale vor fi afectate. Se intreaba, cine va mai veni la munca. 
A purtat discutii cu Primarul de la Topliceni, care ne-a ajutat. Mentioneaza, ca 
numitul Sandu Tomita este persoana cu dizabilitati. UAT Podgoria a luat tractorul, 
iar UAT Topliceni, a achizitionat un buldoexcavator- in cadrul unui proiect de 
investitie implementat in urma cu cativa ani.  Noi nu aveam atunci drumul 
comunal deteriorat atat de rau, GPN si multe datorii. Arata ca nu suntem fruntea, 
dar cumva suntem in  decalaj. Pentru fiecare proiect se plateste cofinantare; 
implementarea acestor proiecte necesita eforturi imense. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii multumeste 
domnului consilier Gheorghe Adrian, in sensul, ca participat la incendii, ca s-a 
implicat, dumnealui  nu poate fi peste tot. 

Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, spune, ca a fost singur, nu a mai 
fost niciun alt reprezentant al Primariei. Pompierii au trecut in jur de ora 1 si s-au 
intors seara tarziu. Le a oferit apa si sandvisuri, in semn de recunostinta, macar  
atat a putut face in semn de respect si apreciere.  

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, cunoaste, ca nu 

era un pericol pentru case acest incendiu. Fiind o pasune, nu s-au implicat si alti 
oameni. S-a apreciat ca o curatare de pasune. 

 Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL,  spune ca doar dl. Dediu Nicu a 
fost prezent, dar altcineva-nu. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, mentioneaza, ca 
vin foarte multi oameni si trebuie semnate anumite documente. A avut in trei 
saptamani 800 de persoane. Sunt perioade foarte pline, cand se elibereaza 
adeverinte, certificate de atestare fiscala, adeverinte Registru Agricol. Pana la acest 
moment, avem 600 de dosare la caldura, probabil se va ajunge la un numar de 800 
de dosare, ca anul trecut. 

 Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL,  prezinta raportul de activitate.  

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, aminteste, ca in 
urma cu doua luni nu i-a putut raspunde domnului Ciui si acum doreste sa ii 
raspunde. Isi justifica absenta de luna trecuta pentru ca o problema de sanatate, 
dar si participarea la o sedinta,  nu i-au permis sa fie prezent la sedinta ordinara a 
Consiliului local. Domnul Primar a venit la o sedinta anterioara cu o lista cu 
datoriile pe care le au oamenii la noi, sume neincasate. Atunci s-au purtat discutii, 
insa nu a luat cuvantul, pentru ca era o sedinta extraordinara. In calitate de 
viceprimar a vrut sa inainteze o adresa catre Curtea de Conturi, pentru a primi 
indrumare. Este de parere ca o primarie este inacceptabil sa stea atat de rau, 
pentru ca vinovati pot fi considerati  Primarul si Consiliul Local. Trimestrial, 
trebuie facuta analiza incasarilor. Exista parghii sa ii sanctionam pe cei care nu 
platesc. Nu se mai practica firma de recuperare, intrucat s-a modificat Codul 
Fiscal. Exista posibilitatea de a executa atat persoanele fizice, cat si juridice. In 
programul Patrimven se pot verifica toti, insa, daca nu am facut nimic, am ajuns la 
14 mld. datorii. Trebuie sa insistam sa transformam amenzile contraventionale in 

munca in folosul comunitatii. Peste 80% se vor afla in situatia de a efectua munca 
in folosul comunitatii. Dupa parerea Curtii de Conturi suntem foarte deficitari si 
avem datorii foarte mari. Trebuie sa solicitam de la ACOR Buzau un raport privind 
incasarile in cadrul unui audit. Mai exista o problema delicata cunoscuta la nivel 
de judet, DNA, DIICOT, pentru care nu luam bani : izlazul comunal. Informeaza, ca 
a fost reclamat, ca a dat cu subsemnatul si lucrurile se cunosc si de catre Primarul 
comunei .  

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, spune, ca a fost vorba ca se va 
intocmi caietul de sarcini. 



                                                                                                   

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii spune, ca 
suntem obligati prin lege.Dansul s-a implicat si a sprijinit intocmirea raportului de 
evaluare. Dar mai departe, trebuyie organizata licitatia. 

 Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, informeaza, ca are deficit de 
teren. Terenul din Izlaz, dansa cunoaste ca a fost lucrat de catre Gheorghe 
Aurelian, care le-a luat cultura. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, spune ca izlazul 
are 32,00 ha. 

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, informeaza, ca familia Gheorghe 

Ionel  a muncit aceste teren de foarte multi ani- dar nu s-a luat nicio  masura. 

Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, mentioneaza, ca stie, ca domnul 
Primar l-ar fi delegat in scris pe domnul viceprimar sa se ocupe de asfel de 
probleme. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii spune, ca se 

pot delega unele atributii in lipsa Primarului, in anumite conditii prevazute de lege- 
nu asa oricum. Apreciaza ca putem fi  raspunzatori in fata organelor de control. 
Considera, ca trebuie pusa presiune pe angajati, pe ordonatorul principal de 
credite. Informeaza, ca membrii ai Consiliului local trecut - au dat declaratii la 
DNA, DIICOT. Trebuie sa se  ia o masura legala, oficiala, cat mai urgent. 

Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, mentioneaza, ca si domnul 
viceprimar poate initia proiecte de hotarare, nu doar domnul Primar.  

 Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, intervine si 
spune, ca se doreste adoptarea unui proiect de hotarare, fara a fi asumat de catre 
unele persoane.    

 Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, adreseaza intrebarea- cine 
lucreaza terenul? 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii raspunde, ca 
toata comuna stie- dar nimeni nu spune nimic. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, raspunde, ca a 
discutat de vreun an de zile sa se scoata terenul la licitatie.Va lua legatura cu dl. 
Botezatu sa definitivam aceasta procedura cat mai curand.  

 Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, informeaza, ca 
s-a facut o evaluare a terenului. Caietul de sarcini se face tot contracost. Pentru 
sedintele urmatoare, propune sa se intalneasca in comisii si sa se initieze un 
proiect de hotarare in vederea concesionarii. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, precizeaza, ca 
in conformitate cu Legea 165/2013, Comunei Podgoria ii lipsesc 1 000 ha. La Rm. 

Sarat s-au rezolvat toate problemele fondului funciar-dar, cum ?  S-a luat de la 
Podgoria terenul , iar noi am ramas cu deficit. Reitereaza faptul ca nu va semna 
anexele la Legea 165/2013. Pentru a rezolva problema, trebuie masurat metru cu 
metru terenul, de la Voietin- la iesirea din satul Plesesti. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, ii raspunde, ca 
aceasta problema se poate rezolva. Se pot solicita sumepentru a  se  efectua 
cadastru sistematic. S-a majorat suma la 80 lei/ha ; diferenta  trebuie sa fie  
suplimentata din bugetul local. Municipiul Rm – Sarat, dar si comunele invecinate- 
asa au procedat -si este foarte bine. 



                                                                                                   

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca 
problema se va rezolva, cand se vor da subventii pe terenurile care au carti 
funciare. 

Domnul Gheorghe Adrian, consilier PNL, se adreseaza domnului Primar si 
ii spune, ca anterior, a zis, ca nu se pricepe si ca ii deleaga atributiile domnului 
viceprimar. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, spune ca 
Primarul trebuie sa ia masuri in calitate de presedinte al Comsiie de fond fucniar- 
pentru ca sunt adeverinte, titluri de proprietate care trebuie anulate. 

Doamna Iacob Ana-Viorica, consilier PSD, puncteaza, ca trebuie anulate 
aceste titluri de proprietate. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, informeaza, ca 
s-au facut cheltuieli cu anularea acestor acte de proprietate in urma cu cativa ani 
dar si acum se afla un dosar pe rol. Raspunsul final, a fost ca s-a clasat dosarul 
dupa 20 de ani. Mai precizeaza, ca acum 10 ani se cumpara o casa cu 10.000 lei, 

acum valoarea a crescut. Avantajul este ca atunci cand se va face cadastru 
sistematic, PUG, valoarea comunei  va creste.  

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian, mentioneaza, ca 
in conformitate cu Regulamentul de aplicare al legilor fondului funciar,  
presedintele Comisiei Locale de Fond Funciar, este domnul Primar. 

Domnul Primar al comunei Podgoria, Chiru Marius-Viorel, informeaza, ca 
in momentul in care Comisia se intruneste, el este de acord si semneaza. Toti 
membrii acestei  comisii,  sunt neremunerati. Problemele sunt foarte dificile. 
Singura solutie o reprezinta hartile intocmite in anul 1978, pe care se bazeaza. Pe 
tarlale, insumate, suprafetele depasesc totalul. Ar trebui ca fiecare sa renunte la o 
suprafata pentru a pica pe total. 

Domnul viceprimar al comunei Podgoria, Iorga Damian doreste sa mai 
adauge faptul ca la Legea 165/2013 – Anexa nr.6- referitoare la izlazul comunal 
este intocmita- deci putem face ceva cu acest izlaz, sa organizam licitatia. 

 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 

sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local al 

comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 31.10.2023, multumind tuturor 

celor prezenti  pentru participare. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedinte de sedinta,  
    
    Iorga Damian 

                                                   Secretar general,  
 
                    Rapeanu Violeta 
 


